
Základní škola Horní Kruty, okres Kolín

Zápis č. 2
z     jednání školské rady 

konaného dne 27.2.2015

Přítomni: 
-  členové školské  rady:  Zuzana Kubelková,  Jana  Korousová,  Mgr.  Ivana  Divišová,   Hana
Kotoučová, Vladimír Froněk, Petr Neuman
  
- přizvána: PaedDr. Dana Oplová – ředitelká základní školy

Program jednání:

1. Zahájení
2. Schválení programu jednání
3. Projednání návrhu rozpočtu základní školy na rok 2015
4. Projednání informací od jednotlivých členů školské rady
5. Závěr

Školská rada se sešla dne 27. 2. 2015 k projednání návrhu rozpočtu neinvestičních výdajů
základní školy na rok 2015. 
Paní ředitelka Oplová měla zpracovaný i přehled o čerpání rozpočtu základní školy
k 31.12.2014, proto školská rada nejdříve projednala tento materiál (od roku 2013 již není
projednání rozboru hospodaření povinné). Při rozboru hospodaření jsme porovnávali
plánované výdaje v rozpočtu školy za rok 2014 s těmi skutečnými. U většiny položek
rozpočtu došlo ve skutečnosti k úsporám. 

Po rozboru hospodaření podala paní ředitelka informaci k návrhu rozpočtu neinvestičních
výdajů základní školy na rok 2015. Výdaje jsou stanoveny v celkové výši 500.000,- Kč.
Oproti minulému roku byly v návrhu rozpočtu mírně navýšeny výdaje na úklidové prostředky
a tiskoviny, výrazně poníženy byly výdaje na spotřebu energie – elektřiny, jelikož v budově  
školy po výměně oken a dveří a při letošní mírné zimě nemusela být v provozu všechna 
akumulační kamna. 
V opravách a udržování se rozpočet navýšil, počítá se zejména s opravami chlapeckých WC. 
U ostatních položek rozpočtu se vychází ze skutečnosti minulých let a jejich výše není 
významně změněna.

Zisk z hospodaření základní školy za rok 2014 ve výši 152.880,51 Kč doporučuje paní
ředitelka jako v minulých letech převést zpět do rozpočtu obce jako zřizovatele školy s tím,
že obec použije tyto prostředky na výdaje, které souvisí se schválenou výjimkou z minimální-
ho počtu žáků pro stávající školní rok, tj. od ledna do srpna 2015. Školská rada návrh na 
převod zisku do rozpočtu zřizovatele jednomyslně podpořila.

K projednání informací jednotlivých členů školské rady byl přednesen návrh týkající se platby
obědů. Děti ze základní školy chodí na obědy do jídelny, která je v budově mateřské školy. 
Vždy začátkem měsíce přinesou děti domů lísteček, na kterém je uvedena částka za obědy 
následujícího měsíce. Tato částka musí být zaplacena hotově v jídelně. Jelikož spousta rodičů 
se nestihne dostavit v pracovní době paní kuchařky a zaplatit u ní obědy, dávají peníze dětem 
a tyto samy platí. 



Suma peněz za obědy není malá a dětem se peníze mohou ztratit (nebo je ztratí samy), 
často zapomínají na to, že mají obědy zaplatit, a proto byl vznesen požadavek, aby obědy 
mohly být placeny prostřednictvím bankovního převodu. 
Jídelna patří pod zřizovatele mateřské školy a tím je Obec Horní Kruty – zastupitelé obce 
pan Froněk  s panem Neumanem slíbili, že na zasedání zastupitelstva tento požadavek 
přednesou.

Na dotaz, kolik dětí přijde v novém školním roce do školy, nám paní ředitelka oznámila,
že počet přijatých dětí je 9, z pátého ročníku odejde 1 žák, proto výjimka z minimálního 
počtu žáků pro následující školní rok již nebude zapotřebí. 

Po této diskusi bylo jednání školské rady ukončeno.

                                                 Zuzana Kubelková
                                                                                                        předsedkyně školské rady
Zapsala Jana Korousová

Horních Krutech 27.2.2015   
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